
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 27. december 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål F
Hvorfor afviste regeringen i løbet af efteråret 2021 at indlede et samarbejde med den 
private virksomhed PentaBase om levering af PCR-tests?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V), Marlene Ambo-Rasmussen 
(V), Anne Honoré Østergaard (V) og Hans Andersen (V).

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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